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فرشاد ماجدی در گفت وگو با »فرهیختگان«: مشت آل کثیر توهین به همه استقلالی ها بود

وع کردند  دعوا را پرسپولیسی ها شر
 فرهاد همه را می شناسد، شجاعی یاد بگیرد به بزرگ ترش احترام بگذارد                                به قدرت خودمان شک نداریم، از داوری می ترسیم 

 کسب ستاره سوم با مجیدی دور از دسترس نیست                                 پنالتی مان را می گرفتند بالای ۳ گل به پرسپولیس می زدیم

تیـم فوتبـال اسـتقلال فـردا از مرحلـه یک هشـتم نهایـی رقابت هـای جـام 

حذفـی درحالـی بـه مصـاف ذوب آهـن خواهـد رفـت کـه هفتـه گذشـته و 

در لیـگ برتـر مقابـل همیـن تیـم مغلـوب شـد تـا به نوعـی در همیـن دیـدار 

پیش زمینه هـای ناکامـی در دربـی ۹۵ نیز فراهم شـود. با این حال به واسـطه 

اختـلاف به وجـود آمـده در صـدر جـدول به نظـر می رسـد آبی هـا بایـد جـام 

حذفـی را جدی تـر از هـر زمـان دیگـری گرفتـه تـا حداقـل امسـال بـا گرفتـن 

جـام قهرمانـی ایـن رقابت هـا بعـد از سـال ها یـک بـار دیگر هـواداران خـود را 

خرسـند کننـد. ایـن درحالـی اسـت که این تیـم تا مرحله یک هشـتم نهایی 

لیگ قهرمانان آسیا نیز بالا آمده و در صورت عبور از سد الهلال مطمئنا در 

ادامه این رقابت ها حرف های زیادی برای گفتن خواهد داشـت. درخصوص 

دیـدار فـردای اسـتقلال مقابـل ذوب آهـن، دربی و همچنین سـایر اتفاقات و 

حواشـی پیرامـون اسـتقلال دقایقـی بـا فرشـاد ماجـدی، مربـی اسـتقلال و 

دسـتیار فرهاد مجیدی در این تیم به گفت وگو پرداختیم که متن مصاحبه 

»فرهیختـگان« بـا وی را در ادامـه می خوانیـد.

در آسـتانه دیـدار فـردا بـا ذوب آهـن در جـام حذفـی چـه صحبتـی داریـد؟ 

به نظـر می رسـد درحـال حاضـر تمـام امیـد اسـتقلالی ها به موفقیـت در این 

جام باشـد. 

مـا می خواهیـم تمـام تـوان و انگیـزه و تمرکزمان را بگذاریم تـا جام حذفی را بگیریم 

و صددرصـد تلاش مـان را می کنیـم تـا این اتفاق بیفتد تا اینجای کار که متاسـفانه 

حـق مـا را ضایـع کرده انـد و هیچ کـس هـم صدایمـان را نمی شـنود. ایـن درحالـی 

اسـت کـه مـا نسـبت بـه توانمنـدی و قـدرت خودمان هیچ شـک و تردیـدی نداریم 

و از ایـن موضـوع نمی ترسـیم، بلکـه از ناداوری هـا می ترسـیم. مـن معتقـدم در 

وهلـه اول بایـد داوری هـا همـراه بـا عدالـت و مطلـوب باشـد تـا ما در زمین مسـابقه 

حق مـان ضایع نشـود. 

به نظـر می رسـد هنـوز از اتفاقـات دیـدار مقابـل پرسـپولیس و پنالتی گرفته 

نشـده ناراحت هستید. 

چراکـه نـه مـا همـه تلاشـمان را بـرای دربـی انجـام دادیـم تـا بتوانیـم با دسـت پر از 

میـدان خـارج شـویم، امـا بـا یـک اشـتباه داور همه رشـته هایمان پنبه شـد، ضمن 

اینکـه در دقایـق ابتدایـی دیـدار بـا ذوب آهـن نیز در لیگ برتر ایـن تیم روی خطای 

آشـکار بازیکنانـش بـه گل رسـید و مطمئـن باشـید اگـر در همـان دقایـق ابتدایی 

دربـی بـه پرسـپولیس گل می زدیـم، جریـان بـازی عـوض می شـد و ورق بـه نفـع 

اسـتقلال می چرخید. 

دربـی از لحـاظ فنـی چطـور بـود؟ فکـر می کردیـد در پایـان ۹۰ دقیقـه ایـن 

نتیجـه به دسـت بیایـد؟ 

هرگـز! چـون مـا همـه تلاشـمان را بـرای موفقیـت کردیم همـان طور کـه دیدید در 

نیمـه اول نیـز به طـور کامـل بـازی دسـت مـا بود ضمن اینکـه در این دیـدار ما همه 

کانال هـا را بسـته بودیـم و شـعاع حرکتـی بازیکنـان پرسـپولیس را محـدود کـرده 

و آنهـا فقـط یکـی دو موقعیـت نصفه ونیمـه داشـتند کـه یکـی از اینهـا متاسـفانه 

تبدیـل بـه گل شـد، امـا اگـر شـما بازی های قبلـی این تیم را ببینیـد موقعیت های 

گل فـراوان آنهـا در هـر دیـدار مشـهود بـوده و به طـور میانگیـن بـالای 10 موقعیت 

روبـه روی هـر تیمـی پیـدا می کردنـد، امـا مقابل مـا نتوانسـتند عرض انـدام کنند. 

بـا ایـن حـال متاسـفانه در ادامـه یـک گل بـد خوردیم تـا آخر بازی هـر چقدر تلاش 

کردیـم نتوانسـتیم آن را جبـران کنیم. 

حتمـا شـنیده اید کـه در ایـن مـدت صحبـت از جایگزینـی برخـی از مربیـان 

مثـل امیـر قلعه نویـی به جـای فرهـاد مجیـدی اسـت. به عنـوان کسـی کـه 

سـال ها در کنـار مجیـدی مربیگـری کـرده و رفاقت دارید چـه تحلیلی از این 

موضـوع دارید؟ 

این کارها و این رفتارها اصلا درسـت نیسـت و به نظر من الان باید فقط از مجیدی 

حمایـت کـرد؛ چراکـه حمایـت از مجیـدی حمایـت از اسـتقلال اسـت. نسـبت بـه 

کسـانی کـه ایـن فضاسـازی را کـرده و جوسـازی می کننـد هشـدار می دهـم هـم 

دسـت از رفتارهـای خـود بردارنـد چـون ایـن همان مجیدی اسـت که موفق شـد با 

اسـتقلال صدرنشـین گـروه مـرگ شـده و تیـم را به عنـوان تنهـا تیـم از این گـروه به 

مرحلـه بعـد برسـاند. چطـور آنجـا همـه حمایـت کردند و همیـن آقایـان هم حامی 

تیـم بودنـد، امـا حـالا بـا دو باخـت کـه مسـتحق آن نبودیـم و بایـد هـر دو بـازی را 

می بردیـم آن هـم به خاطـر کیفیت بازی و موقعیت هایی که داشـتیم حالا این گونه 

بـه مجیـدی حملـه می کننـد. آن هم در فضای مجازی و کسـانی که هیچ چیزی از 

فوتبـال سـر در نمـی آورد و این گونـه جوسـازی می کننـد . به عنوان یک اسـتقلالی 

می گویـم الان وقـت ایـن صحبت هـا نیسـت و بایـد از مجیـدی و اسـتقلال حمایت 

کرد و مطمئن باشید فرهاد هم کار خود را بلد است و از علم و دانش به روز فوتبال 

بهـره می بـرد و قـول می دهـم اگـر انسـجام ایـن تیـم دسـت نخـورد و تقویت بشـود 

بـا فرهـاد مجیـدی می توانـد جام هـای خوبـی را هم امسـال و هم سـال بعد بگیرد. 

به دربی برگردیم به عنوان کسی که روی نیمکت استقلال بودید و از نزدیک 

شاهد ماجرا، مقصر اتفاقات آخر بازی واقعا چه کسی بود؟ 

اگـر یـک بـار دیگـر صحنـه را ببینید محمد نـادری برای توپ تـکل می زند و بازیکن 

حریـف درحالـی کـه اصـلا پایـش بـه توپ نخـورده بود خـودش را پـرت می کند، اما 

متاسـفانه همـه سـر مـا ریخته انـد. در ایـن زمـان وقتی مربیـان ما برای جـدا کردن 

بازیکنـان بـه زمیـن رفتنـد، برخی رفتارهای ناشایسـت از طرف پرسپولیسـی ها رخ 

داد کـه همیـن موضـوع باعـث شـد خـود بـه خـود درگیـری به وجـود بیایـد، امـا آن 

چیـزی کـه مـن دیـدم اصـل کار ایـن بود کـه پرسپولیسـی ها دعوا را شـروع کردند، 

ضمـن اینکـه وقتـی آل کثیـر بعـد از گلزنـی با آن حرکت بـه نیمکت ما، هـواداران و 

تیـم اسـتقلال توهیـن می کنـد و این گونـه نیمکت ما را تحریک می کند مشـخص 

اسـت کـه در دقایـق بعـد از گل، ایـن بازی می تواند مسـتعد هر نوع جنجالی شـود 

کـه درنهایـت هـم این جنجال را خود پرسپولیسـی ها در دقایـق پایانی آغاز کردند. 

مـن معتقـدم کمیتـه انضباطـی بـا ایـن رفتار آل کثیـر باید یک محرومیت سـنگین 

را بـرای او درنظـر بگیـرد چـون بـا حرکتـی کـه ایـن بازیکن بعـد از گلزنی انجـام  داد 

جـو مسـابقه برگشـت و دو تیـم بـا عصبانیـت در ادامـه کار را دنبـال کردنـد. نکتـه 

دیگـر اینکـه واقعـا نمی دانم چرا رسـیدگی به مسـائل انضباطی دیدار پرسـپولیس 

و سـپاهان بـه بعـد از دربـی موکـول شـده و جالب اینکه الان حتـی به بهانه اتفاقات 

دقایـق پایانـی دیـدار دربـی می خواهنـد پرونده مسـابقه پرسـپولیس و سـپاهان را 

رسـیدگی کننـد. چه بسـا اگـر آن اتفاقـات نبود شـاید آن پرونده به بایگانی سـپرده 

می شـد و خبـری از رسـیدگی بـه آن حالاحالاهـا نبـود. بعـد از دیـدار پرسـپولیس و 

سـپاهان ایـن همـه جنجـال در ورزشـگاه نقش جهان به وجـود آمد و خیلی اهمیت 

داشـت کـه به موقـع بـه ایـن پرونـده رسـیدگی شـود حتمـا اتفاقـات را دیده ایـد که 

چطـور کاپیتـان پرسـپولیس یـک پای دعوا بـود، اما کمیته انضباطی رسـیدگی به 

ایـن پرونـده را بـه بعـد از دربـی موکـول کرده اسـت. این در حالی اسـت که می شـد 

حداقـل مثـل پرونده هـای قبلـی یـا همیـن پرونده گادوین منشـا که در شـب بازی 

بـا پرسـپولیس او را محـروم کردنـد، رای موقـت صـادر کـرد واقعـا دلیـل ایـن رفتـار 

فدراسـیون فوتبال و کمیته انضباطی را نمی فهمم. مطمئن باشـید اگر به پرونده 

دیـدار پرسـپولیس مقابـل سـپاهان به موقع رسـیدگی می شـد شـاید ایـن اتفاقات 

دقایـق پایانـی دربـی نیز هرگـز رخ نمی داد. 

بعـد از آسـیا چـه اتفاقاتـی افتـاد کـه اسـتقلال دو بـازی را متحمـل شکسـت 

شـد. عملکـرد باشـگاه در ایـن ناکامی هـا نقـش داشـت؟ 

بـه هـر حـال اتفاقاتی افتاد، اما در نهایت باشـگاه هم حمایت هـای لازم را کرد. یک 

مقـدار در آن اوایـل شـاید مشـکلاتی به وجـود آمـد امـا در ادامه اوضاع بهتر شـده و 

صبـح روز دربـی نیـز پاداش بازیکنان را هـم پرداخت کردند. 

پـس دلیـل اصلـی ایـن دو شکسـت مقابـل ذوب آهـن و پرسـپولیس چه بود؟ 

یعنـی مسـائل فنی دخیـل بودند؟ 

ما در بازی با ذوب آهن بالای ۸ موقعیت گل داشتیم به قول یکی از دوستان انگار 

نیـروی ماورایـی اجـازه نمـی داد تـوپ وارد گل بشـود. به نظر من اگـر موقعیت های 

مـا تبدیـل بـه گل می شـد بـالای پنـج گل به تیـم اصفهانی می زدیم، اما متاسـفانه 

توپ هایمـان وارد دروازه نمی شـد. در هـر صـورت تیمـی که بـه لاک دفاعی می رود 

و دفـاع اتوبوسـی را بـه اجـرا می گـذارد و لایه ها را نزدیـک می کند به صورت طبیعی 

نمی توانیـد در طـول ۹0 دقیقـه بیشـتر از یکـی دو بـار صاحـب موقعیت شـوید اما 

مـا بـا آن دفـاع فشـرده ذوب آهـن هفـت هشـت موقعیـت مسـلم گلزنـی را به وجـود 

آوردیـم. در بـازی بـا ذوب آهـن هـم در همـان دقایـق ابتدایـی چندیـن فرصـت را از 

دسـت دادیم   و حتی در دیدار با پرسـپولیس هم اگر پنالتی دقایق ابتدایی گرفته 

می شـد و ایـن تـوپ تبدیـل بـه گل می شـد مطمئنـا در پایـان هـر نتیجـه دیگـری 

به جـز شکسـت اسـتقلال به دسـت می آمـد و مطمئـن باشـید چـه ذوب آهـن و چه 

پرسـپولیس در دقایق ابتدایی از اسـتقلال گل می خوردند در ادامه می توانسـتیم 

بیشـتر از سـه گل بـه این تیم هـا بزنیم. 

به آینده استقلال چقدر امیدوارید؟ 

صددرصـد امیـدوارم امـا اگـر هـواداران حمایـت کننـد و فضـای مجـازی دسـت از 

ایجـاد جـو کثیـف و مسـموم علیه باشـگاه و فرهاد مجیدی بردارد، مطمئن باشـید 

کسـب سـتاره سـوم بـا فرهـاد مجیـدی دور از دسـترس نیسـت. فرهـاد مجیـدی، 

جـوان، باانگیـزه و مربـی کاربلـد و بـه روزی اسـت و فقـط نیـاز بـه حمایـت دارد. او 

تمـام وقـت خـود را بـرای موفقیـت اسـتقلال گذاشـته و می دانـم بعضـا نیمه هـای 

شـب درحـال دیـدن فیلـم بازی هاسـت. ایـن درحالـی اسـت کـه بازیکنـان خوبی 

هـم داریـم کـه بـا جـان و دل بـرای موفقیـت اسـتقلال تـلاش می کنـد با ایـن حال 

همـه چـه بازیکـن و چـه مربـی و حتـی خـود ما نیـز یـک جاهایی اشـتباه می کنیم 

امـا درمجمـوع از بازیکنان مـان راضی هسـتیم. همه هم قسـم شـده ایم تـا این تیم 

نتیجـه بگیـرد و مطمئـن باشـید در جـام حذفی و لیـگ قهرمانان آسـیا مدعی اول 

قهرمانـی خواهیـم بود. 

در هـر صـورت بـرای دیـدار یک هشـتم نهایـی لیـگ قهرمانـان آسـیا کـه 

به صـورت تـک دیـدار برگـزار می شـود بـازی سـختی مقابـل الهـلال را در 

پیـش داریـد. 

صددرصـد بـازی سـختی را در پیـش داریـم، امـا برای مـا که از گروه مـرگ به عنوان 

صدرنشـین صعـود کردیـم، اگـر حمایت بشـویم و این فضاسـازی ها به پایان برسـد 

الهـلال را هـم شکسـت می دهیم. 

آذری جهرمی، وزیر ارتباطات نیز بعد از برد پرسـپولیس در دربی با اسـتوری 

خود ناراحتی اسـتقلالی ها را بیشـتر کرد. در این خصوص صحبتی ندارید؟ 

دوسـت نـدارم دربـاره مسـائل و آدم هـای سیاسـی صحبـت کنـم، امـا به نظـر مـن 

اینکـه وزیـری کـه در ایـن کشـور شـخصیت حقوقـی دارد بخواهـد اینطـور از یـک 

تیم حمایت کرده و تیم مقابل را به تمسـخر بگیرد کار درسـتی نیسـت. اگر آقای 

آذری جهرمـی هـوادار اسـت در جمـع خانـواده خـود هـوادار باشـد و لازم نیسـت 

ایـن هـواداری را در بـوق و کرنـا کـرده و بخواهـد در جامعـه پخش کنـد تا موجبات 

دلخـوری نیمـی از مـردم را فراهـم کند، چون با این کار مطمئنا متهم به جوسـازی 

می شـود .. اینجا با یک شکسـت و ناکامی بسـیاری از هواداران از ناامیدی حتی 

بیمـار می شـوند، امـا آیـا آقـای وزیـر از ایـن چیزهـا اطـلاع دارد ضمـن اینکـه مـن 

از شـما می پرسـم آیـا در بیـن دولتمـردان کسـی را داریـم کـه این گونـه بخواهـد 

اسـتقلالی بودنـش را فریـاد زده و اینطـور در فضـای مجازی هـواداری اش را اعلام 

کنـد؟ البتـه نمی گویـم وزیر اسـتقلالی نداریم، بلکه آنها می دانند شـرایط چگونه 

اسـت و بـه خودشـان اجـازه نمی دهند کـه برخی از این اتفاقـات که آذری جهرمی 

رقـم می زنـد را تکـرار کننـد. هواداران اسـتقلال و پرسـپولیس شـاید بـا یک باخت 

کارشـان بـه بیمارسـتان کشـیده شـود چـون بـا این دو تیـم زندگی می کننـد و بعد 

یـک وزیـر این گونـه حمایتـش را بـا توهیـن بـه حریـف و هوادارانش اعـلام می کند 

و مطمئنا این کار درسـت نیسـت. 

حمیـد مطهـری، مربـی پرسـپولیس بعـد از بـازی مصاحبـه کـرده و گفته بود 

شـکایت اسـتقلالی ها از عیسـی آل کثیـر یـک نـوع عوام فریبی اسـت. 

وقتـی کـه صحنـه را می بینیـد و عکـس و فیلـم آن موجـود اسـت و توهیـن آشـکار، 

دیگر چه عوام فریبی؟ او به همه ما اسـتقلالی ها و نیمکت تیم به صورت مشـخص 

توهیـن کـرده آیـا ایـن عوام فریبـی اسـت؟ بـا ایـن حرکـت ناشایسـت و توهینی که 

بـه مـا شـد بایـد چـه کار می کردیـم؟ یعنی ایـن حق را هـم نداریم که از اسـتقلال و 

هوادارانـش دفـاع کنیـم؟ اگـر ایـن اتفـاق در فوتبال اروپـا می افتاد و یکـی این کار 

را می کـرد بیـن ۶ مـاه تـا یـک سـال او را محـروم می کردند. 

علـی شـجاعی، بازیکـن پرسـپولیس کـه در دقایـق پایانـی ناجـی دروازه 

تیمـش شـد هـم در مصاحبـه ای گفتـه بـود مجیـدی مـن را در تیـم ملی امید 

نمی شـناخته، امـا حـالا حتمـا می شناسـد. 

مطمئـن باشـید فرهـاد همـه را می شناسـد، امـا مربیگری سـلیقه ای اسـت و در آن 

برهـه زمانـی کـه مجیـدی در تیـم امید بود احسـاس کرد به جای شـجاعی بازیکن 

دیگـری بـه دردش می خـورد و به نظـر مـن ایـن صحبت ها خوب نیسـت که بازیکن 

بخواهد درباره مربی یک تیم دیگر صحبت کند. یک بازیکن باید  یاد بگیرد که به 

بزرگ تر خودش احترام بگذارد. مطمئن باشـید فرهاد مجیدی همه را می شناسـد 

و اتفاقـا بـازی همیـن علـی شـجاعی را با فرهاد مجیدی در ورزشـگاه دسـتگردی از 

نزدیک دیدیم، اما فرهاد احسـاس کرد مهره دیگری که هم پسـت شـجاعی اسـت 

بـه دردش می خـورد و ایـن دلیـل نمی شـود کـه علـی شـجاعی را نشناسـد. در هـر 

صـورت مربیگـری سـلیقه ای اسـت و نمی توان همه سـلیقه ها را بـرآورده کرد. البته 

شـجاعی یک بـار دیگر هـم این حـرف را زده بود. 

مشاور جدید مجیدی بعد از واکسيناسيون در راه ایران

مشاور ایتالیایی فرهاد رسما کارش را آغاز کرد
سرمربی تیم فوتبال استقلال هفته گذشته در حاشیه تمرین 

تیمش قبل از دربی از حضور یک مشاور ایتالیایی در این تیم 

خبر داد. در این خصوص مجیدی اعلام کرد قرار اســـت یک 

مشـــاور ایتالیایی که سابقه مربیگری و نشستن روی نیمکت 

تیم ملی ایتالیا را دارد تا پایان لیگ به او کمک کند. این مربی 

ایتالیایی بعد از زدن واکســـن کرونا به ایران سفر خواهد کرد. 

سرمربی استقلال در این خصوص تاکید کرد: »مشاوران بسیار 

خوبی دارم، یک مشـــاور دارم که در بازی های آســـیایی از او 

مشاوره گرفتم، یک دوست ایتالیایی هم دارم که در سری»آ« 

ایتالیا کمک مربی است و چندین سال روی نیمکت تیم ملی 

ایتالیا نشسته است، به امید خدا هفته آینده که واکسن کرونا 

را تزریق بکند به ایران سفر می کند و تا پایان لیگ میهمان من 

است، به من مشاوره می دهد و کمک می کند.«

این درحالی است که روز گذشته برخی رسانه ها مدعی شدند 

طبق مصوبه هیات رئیسه ســـازمان لیگ، باشگاه های لیگ 

برتری حق همکاری با مربی و بازیکن خارجی جدید را ندارند 

و برهمین اساس استقلال نمی تواند از دستیار ایتالیایی برای 

فرهـــاد مجیدی بهره ببرد و به همیـــن دلیل بود که مجیدی 

تصمیم گرفت از این کمک مربی به عنوان مشـــاور اســـتفاده 

کند اما شنیده می شود، فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ به 

باشگاه استقلال اعلام کرده اند باشگاه استقلال نمی تواند با 

این دستیار ایتالیایی حتی به عنوان مشاور هم همکاری کند.

در همین حین مدیر رسانه ای موقت استقلال به این موضوع  

واکنش نشان داد و اعلام کرد با نظر فرهاد مجیدی قرار است 

یک مربی ایتالیایی به استقلال اضافه شود و اصلا قرار نیست 

قراردادی میان او و باشگاه استقلال به هیات فوتبال، سازمان 

لیگ و فدراسیون برود تا نقض قانون شود. طبیعتا این مربی 

نمی تواند روی نیمکت اســـتقلال بنشیند و در ادامه تاکید 

کرد مثل این اســـت که من، شما را به عنوان دوست خودم به 

تمرینات ببرم. آیا فدراســـیون می تواند مانع از حضور دوست 

من در تمرینات شود؟

برهمین اســـاس و طبق برخی اطلاعات باشـــگاه استقلال 

به لحاظ قانونی می تواند از مشـــاوران خارجـــی بهره ببرد. 

حتی بر فرض اگر موانعی ایجاد شـــد، شخص فرهاد مجیدی 

می تواند کارفرما محسوب شود و قرارداد میان ایشان و مربی 

ایتالیایی بسته شود.

 شایعه مشاوره گزینه سرمربیگری سابق 

استقلال چقدر صحت دارد؟

در همیـن زمینـه شـایعاتی شـد مبنی بـر اینکـه آنجلـو آلسـیو 

گزینـه دسـتیاری فرهـاد مجیـدی خواهـد بود و جالـب اینکه 

در پیش فصـل دو سـال پیـش کـه درنهایـت اسـتراماچونی 

سـرمربی اسـتقلال شـد، همیـن آلسـیو گزینـه سـرمربیگری 

ایـن تیـم بـود تـا جایـی کـه برخـی رسـانه های ایتالیایـی در 

آن زمـان این طـور مطـرح کردنـد کـه »به جـز اسـتراماچونی، 

آنجلـو آلسـیو هـم گزینه ای اسـت کـه اخباری دربـاره مذاکره 

اسـتقلال با او مطرح شـده اسـت. این مربی 54سـاله که در 

یوونتـوس و تیم ملـی ایتالیـا و چلسـی دسـتیار کونتـه بـوده، 

امسال دیگر در کادر او حضور نخواهد داشت و طبق مطلب 

منتشرشـده در سایت ایتالیایی زبان calciobuzz، کونته بعد 

از جدایـی دسـتیار همیشـگی اش به دنبـال مربـی جدیـدی 

بـرای اضافه شـدن بـه کادرفنـی اش می گـردد. بنابرایـن حالا 

کـه آلسـیو دیگـر همـراه کونته نیسـت، طبیعتا مشـکلی برای 

همـکاری بـا تیم هـای دیگـر نخواهـد داشـت و بایـد دیـد 

اسـتقلال بیـن ایـن دو مربـی ایتالیایـی نهایتـا با کـدام گزینه 

بـه توافـق خواهد رسـید.«

ایـن درحالـی اسـت کـه هنـوز ایـن شـایعات تاییـد نشـده و 

مشـخص نیسـت فرهـاد  مجیـدی آیـا واقعـا بـرای مشـاوره 

آلسـیو را بـه ایـران دعـوت کرده اسـت یـا فرد دیگـری فرهاد را 

در ادامـه مسـیر سـرمربیگری در اسـتقلال همراهـی خواهـد 

کـرد، البتـه طبـق شـنیده ها مجیـدی حتـی این موضـوع را با 

نزدیکانـش در میـان نگذاشـته و ترجیـح داده اسـت در خفا و 

سـکوت خبـری و تـا زمـان سـفر این مربـی ایتالیایی بـه تهران 

ایـن اتفـاق را پیگیـری کنـد، بـا ایـن حـال نکتـه قابل توجـه 

اینکـه طبـق شـنیده های »فرهیختـگان« این مربـی ایتالیایی 

به عنـوان مشـاور فرهـاد مجیـدی از هفتـه گذشـته کار خـود 

را بـا اطلاعاتـی کـه سـرمربی اسـتقلال از تمرینـات و نفـرات 

تیمـش بـه وی داده به صـورت رسـمی امـا غیرحضـوری آغـاز 

کـرده و او فقـط معطل زدن واکسـن اسـت تا بعـد از این اتفاق 

راهـی ایران شـود.

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار


